
12 研究成果報告

12.1 出版論文（2022年1月～2023年3月）

以下の ADS Library: Annual_Report_2022 をご参照ください。

https://ui.adsabs.harvard.edu/public-libraries/paGIo2ARQ5-W2PRjm2lKJA

　 次ページにその内容を添付します。

　ADSで検索されない論文

　・Advanced tools for guiding data‐led research processes of Upper‐Atmospheric phenomena

　　Yoshimasa Tanaka, Norio Umemura, Shuji Abe, Atsuki Shinbori, Satoru UeNo

　　Geoscience Data Journal 2022年6月23日　DOI: 10.1002/gdj3.170

　　http://hdl.handle.net/2433/278459

　・Adaptive optics system on the Domeless Solar Telescope, I. Optical system

　　一本潔、仲谷善一、上野悟、木村剛一、三浦則明、江野口章人、武山芸英

　　京都大学大学院理学研究科附属天文台技報 6-1, 2022年12月12日

　　http://hdl.handle.net/2433/277855

　・Characterization of near-infrared cameras used for solar observations at Hida Observatory

　　山崎大輝、黄于蔚、橋本裕希、松田有輝、白戸春日、Denis Cabezas、永田伸一、上野悟、一本潔

　　京都大学大学院理学研究科附属天文台技報 6-2, 2022年12月20日

　　http://hdl.handle.net/2433/278126

　・Update of the Spectro-polarimeter on the Domeless Solar Telescope at Hida Observatory

　　Ichimoto, K., Huang, Y., Yamasaki, D., Kimura, G., Cabezas, D., Kawate, T., Ueno, S.

　　京都大学大学院理学研究科附属天文台技報 6-3, 2022年12月23日

　　http://hdl.handle.net/2433/278127

　・Analysis of Practical Examples of a Real-Time Online Class on Agriculture in Space, Using the

Collaborative Learning Tool “Digital Diamond Mandala Matrix”

Aoki, S., Kobayashi, S., Naraki, T., and Okamoto, T.

In: Passey, D., Leahy, D., Williams, L., Holvikivi, J., Ruohonen, M. (eds) Digital Transformation of

Education and Learning - Past, Present and Future. OCCE 2021. IFIP Advances in Information and

Communication Technology, vol 642. Springer, Cham.

https://doi.org/10.1007/978-3-030-97986-7_18
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